
REFERAT FRA ÅRSMØDET I BANEAFD. D. 3.JANUAR 2013 

 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 
2. Året der gik 
3. Økonomi 
4. År 2013 
5. Valg af udvalgsmedlemmer 
6. Evt. 

Punkt 1. 

Rene Jørgensen blev valgt 

Punkt 2. 

Allan Jensen berettede om cup resultaterne i de forskellige FR og Crosskart klasser. 

( Her nævnes de kørere som kom på skamlen i løbet af året ). 

Fr. klasse Ladies : 

1. Charlotte B. Nielsen 

2. Camilla Grewy 

 

FR. klasse 1 : 

1. Rasmus Vendelbo 

 

Crosskart 125 ccm. 

1. Simon Sørensen 

 

Deltagerantallet ved de to åbne løb i IMK var.: 

9.6.12   65 startende 

8.9.12   75 – 

 

Klubmesterskabet blev afviklet med 12 startende og med følgende podiepladser: 

 

Kl. 1. 

1. Mads Kristensen 

2. Kim Brogaard 

3. Andreas Pleth 

 



Kl. 2. 

1. Rasmus Vendelbo 

2. Jacob Nielsen 

 

Trøstepokalen gik til Lars Pleth. 

 

Punkt 3. 

 

Regnskabet viste et resultat over det budgetterede. 

Regnskabet blev enstemmig godkendt. 

 

Punkt 4. 

 

Der er planlagt 2 FR.løb og 1 klubmesterskabsløb på følgende datoer. 

8.6.13  Cup kl. 1 og 2. Desuden åbne  løb i U-16 og Ladies. 

31.8.13  Cup U-16, U-18 og Ladies. Desuden køres åbne løb Kl. 1 og 2. 

Klubmesterskabet bliver afviklet 22.6.13. 

 

Der bliver ikke afviklet Crosskart i 2013 da kørerne har valgt kun at køre 5 afd. og det bliver på 

baner med Rallycross. 

 

Der er bevilget ny bygning som skal indeholde udkald, samaritter rum og starterrum. 

Billetsalgsskuret bliver også fornyet. 

 

Punkt 5. 

 

Følgende blev valgt: 

Allan Jensen  ( formand og bestyrelsesrep. ) 

Niels Kr. Højriis  ( sekretær og regnskab ) 

Bent Kristensen 

Mogens Harritz 

Dennis Pedersen 

 

Suppleanter:   (  Her flottede vi os med 3 personer ) 

Steen Jensen 

Rasmus Vendelbo 

Jacob Nielsen 

 

Punkt 6. 

 

Folkeraceside i Autosport.  



Der blev snakket om et oplæg til fælles markedsføring af Folkerace i Autosport. Vi går med og 

forsøger at få flere klubber med og Rasmus Vendelbo vil komme med indlæg til siden.  

 

Mike Sørensen tilbød at stille værksted til rådighed, for på den måde, forhåbentlig at få flere unge i 

gang med at bygge og køre folkerace. Der arbejdes videre med at finde nogle som vil stå for 

arbejdsaftenerne og der forsøges også at få Ikast-Brande og Silkeborg kommune med på ideen. 

 

Der blev selvfølgelig også drøftet lidt på tværs af bordet men det vil næsten være umuligt at 

gengive her. 

 

 

Referent : 

Niels Kr. Højriis 

 

 

 

 

 

 

 

 


